

Graduation Requirements of NCUE International Master Program in Engineering Applicable to Students Admitted in Academic Year 2022

國立彰化師範大學工學院國際工程學位學程畢業條件 111 學年度入學學生適用

1. A student must complete 24-hour course credits, exclusive of Seminar, Thesis, Thesis Supervision, and Teacher Education Program courses.
2. All credits earned from the courses offered by this program count toward required credits for graduation.
3. A maximum of six hours of course credits may be taken outside of this program or at other universities, while those courses must be approved by the thesis advisor. The approval must be submitted to the Office of International Master Program in Engineering before enrolling in those courses.
4. Each student must fulfill the following requirements before applying for the thesis oral examination:
 - (1) All the course credits required for this program will be completed in the current semester.
 - (2) At least one academic paper has been accepted or published by either a foreign/domestic journal or an international/domestic conference. The student is the first author except the thesis advisor, and the thesis advisor must be listed as one of the authors.
5. Each student must pass the thesis oral examination.
6. Each student must pass the relevant regulations defined by the Center for Taiwan Academic Research Ethics Education (<https://ethics.moe.edu.tw/>) before applying for the degree examination.
 1. 最低畢業學分數:24 學分(不含書報討論、論文、論文指導、教育學分)。
 2. 凡選修本學程開設科目，一律承認為本學程畢業學分。
 3. 修課經指導教授同意可選修外系或外校研究所開設科目，至多 6 學分。(選修前送教授同意表至學程辦公室備查)。
 4. 口試前應完成下列要件始可提出學位考試申請:
 - (一)該學期可修畢學程規定學分。
 - (二)至少需發表或被接受一篇研究論文於國內外學術期刊或學術研討會論文集，作者排名為第一順位(指導教授除外)，指導教授必須列名。
 5. 通過學位論文口試。
 6. 【研究生應於申請學位考試前修習通過於「台灣學術倫理教育資源中心」(<http://ethics.nctu.edu.tw/>)網路教學平台之「學術研究倫理教育」課程】等相關規定。